
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 2. juli 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 298
Vil ministeren med henvisning til Indenrigs- og Boligministeriets rapport ”Flere billige al-
mene boliger” – Afrapportering fra arbejdsgruppen vedrørende billige almene boliger” fra
april 2021 – hvoraf følgende fremgår: ”Såfremt der er et lokalt ønske og behov for særligt
billige boliger (til f.eks. boligsocial anvisning), har kommunernes således gode muligheder
for at stille en række krav til det almene nybyggeri for så vidt angår huslejeniveau og/eller
boligstørrelse med henblik på indfrielse af det lokale boligbehov. Det er dog et begrænset
antal kommuner, der gør brug af denne mulighed” (jf. side 20) – redegøre for, om dette er
en hæmsko for at bygge de 2.500 boliger billige almene boliger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Heidi.Bank@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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